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To: CRI | 5.1.2e @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Thur 7/23/2020 4:00:02 PM

Subject: FW: Dutch Scientific Committee COVID-19 vaccines

Received: Thur 7/23/2020 4:00:02 PM

Verzonden met BlackBerry Work(www.blackberry.com)

Van:
"

TEE1.2eEEE -EE @minvws.nl>
Verzonden: 22 jul. 2020 23:12

Aan:rE <BR @minvws nb

Onderwerp: RE: Dutch Scientific Err COVID-19 vaccines

Dank voor voorzet! In essentie goeie brief!

Goede opzet het te hebben over een adviespanel etc.

Redeneert nu nog net wat veel vanuit ‘oprichten van een panel’. Impliceert dat het er nog niet is, terwijl we al even bezig

zijn (zeker met RIVMers (zelf) plus collegiale toetsing).
(Dit punt klinkt door bij bijv: “Het dient te bestaan uit...) Zou het ook hier eerder hebben over ‘een volgende fase ingaan’
en de wetenschappelijke experts/expertise mhoo aankomende periode nu in een duidelijker omlijnd adviespanel
organiseren etc etc

Goed om morgen nog even op door te denken, even snel uit de heup geschoten..

Vraagpunt tav mail [EE is: wat is de beste vorm om voor de impuls/het programma vaccinontwikkeling te kunnen beschikken

over de wetenschappelijke kennis op de verschillende gebieden (ontwikkelen&onderzoek, productie/onderhandelen,

implementatie: toelaten&toedienen)
Specifiek speelt nu in het bijzonder de onderhandelingen met daarbij evt beschikbare vertrouwelijke informatie.

Adviespanel klinkt me sneller inzetbaar dan een bijeen te roepen "commissie”. Dat |aatste geeft ook sneller de vraag welke

adviezen/publicaties oid de commissie geeft, waar het vooral gaat over de wetenschappelijke, onafhankelijke duiding van de

beschikbare informatie mbt kandidaat-vaccins.

De input van EEE begrijp ik, maar lijken ook te komen vanuit een referentiekader van een formele commissie met bijv een rol

in het besluitvormingsproces. Terwijl de insteek wat meer is om inhoudelijke duiding te organiseren nog los van het evt

besluitvormingsproces. Ja een duidelijke, onafhankelijke en integere rol, maar ook geen hele nieuwe adviesraad, in alle omvang

etc etc

Heb morgenochte f 8.30u redelijk aaneengesloten tot lunch vergaderingen
12.30u? (Ofjij met] eerder al?)

Groet, REN
van: INEEEEND)MEE© rinvs n>

Verzonden: woensdag 22 juli 2020 22:23

Aan: [IEEEDINN BEE ominvws.ni>

Onderwerp: FW: Dutch Scientific Committee COVID-19 vaccines

Ha EAE

Heb je onderstaande mail oh °° kunnen lezen? Ik ben het erg eens met haar eerste bevindingen en denk dat het

belangrijk is om snel een opd ef te hebben voor het adviespanel. Omdat ik me kan voorstellen dat het lastig is om in deze

periode te werken met instellingsbesluiten e.d. heb ik alvast een voorstel bijgevoegd voor een opdrachtbrief waarin we h

vragen het adviespanel in te stellen en voor te zitten. Voor de taakomschrijving heb ik geput uit de aandachtspuntenriVul daar gerust op aan als het nodig is. Wellicht kunnen we nog iets toevoegen om de onafhankelijkheid en integriteit goed te

borgen?

Ten aanzien van de non-disclosure agreements, we hebben wat ERE eerder heeft gemaakt, maar dat vind ik nog steeds vrij
dun. Ik vind het lastig om te beoordelen wat we aanvullend kunnen doen. Heb jij een suggestie?



Verder moeten we morgen denk ik even met z'n drieén bellen. Liefst zo vroeg mogelijk. Wat past jou daarin?

Groet!
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